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Geachte leden van de gemeenteraad van Heerhugowaard, 
 
Onlangs hebben we u geïnformeerd over de stand van zaken bij de realisatie van een 
expertisecentrum passend onderwijs in De Vaandel-Zuid met onze partners Heliomare en 
Aloysius (raadsinformatiebrief Bij17-610). Het afhaken van onze derde partner VierTaal, terwijl 
we dicht bij een akkoord leken te zijn, betekende uitstel van de besluitvorming naar februari 2018. 
 
De afgelopen weken hebben we samen met Heliomare en Aloysius gewerkt aan een herziening 
van de stukken. Daarbij zijn twee knelpunten aan het licht gekomen: 

1. De business-case, waarin over een periode van 40 jaar de middelen voor en de lasten 
van investering en exploitatie worden samengevoegd, vertoont een aanzienlijk tekort. De 
middelen die het rijk verstrekt voor de bouw van de school en de exploitatie ervan 
schieten drastisch tekort.   

2. Bij het gezamenlijk oplossen van dat probleem lopen de onderwijspartners aan tegen een 
verbod vanuit de regelgeving om middelen vanuit exploitatie over te hevelen naar 
investeringen. 

 
De conclusie is helaas dat het niet lukt om u in februari 2018 een financiële overeenkomst met 
Heliomare en Aloysius voor te leggen ter besluitvorming. Ondanks alle goede intenties en 
inspanningen van alle partijen lukt het op dit ogenblik niet om het expertisecentrum in De 
Vaandel-Zuid mogelijk te maken. 
 
Het goede nieuws is wel dat alle partijen nog steeds achter het plan van het expertisecentrum 
staan en er alles aan willen doen om het uiteindelijk te laten slagen. We gaan dan ook door met 
het zoeken naar oplossingen en zullen daarbij ook het probleem onder de aandacht van VNG, de 
PO-raad en de ministeries van OCW en van Financiën brengen. Op donderdag 21 december a.s. 
brengen we hiertoe gezamenlijk een persbericht uit. 
 
Zodra er nieuws is zullen we u uiteraard direct informeren.            
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Hoogachtend, 
 
 
Burgemeester en wethouders van Heerhugowaard, 
de secretaris, de burgemeester, 
 

  
 
A.S. Meijer A.B. Blase 
 


